
Notulen KCR, 4/5 
Aanwezig: Natasja, Lucinda, Lesley, Hubrecht, Femke, Jessica, Arco en Kim 
Afwezig: Charlotte en Willemijn 
Datum: 15 april 2025 
Locatie: Het Akkoord, lokaal groep 8 
Tijdstip: 19.30 uur           

1. Opening 
Hubrecht heet iedereen welkom bij de vierde vergadering van het schooljaar 2024-2025. 

2. Input KCR leden 
Hubrecht geeft aan dat het schoolvoetbal erg leuk was en dat er een goede sfeer hing. Ouders waren 
enthousiast over het feit dat er enkele trainingen aan voorafgingen. Hubrecht vraagt zich af of dit ook een 
mogelijkheid is voor het korfbaltoernooi? Arco geeft aan dat dit in het verleden wel is geweest vanuit de 
korfbalvereniging zelf. Door de verschuiving van het toernooi naar september is dit lastiger geworden 
omdat de club zelf ook geen beschikking over de velden heeft in die periode. Lesley voegt toe dat er in de 
gymlessen wel aandacht wordt besteed aan de sport in aanloop naar het toernooi. Hubrecht benoemt nog 
een klein verbeterpunt, de lunchzakjes waren niet goed te vinden. Jammer want er is tijd en moeite in 
gestoken door de OR. Daarnaast wil hij meegeven dat de communicatie rondom de Koningsspelen erg 
duidelijk was via Social Schools.  

Jessica benoemt dat de disco heel erg leuk was, de kinderen hebben het heel erg naar hun zin gehad. Dit 
wordt bevestigd door iedereen. 

Kim benoemt dat er in de notulen van de vorige vergadering staat beschreven dat volgens het nieuwe 
reglement van de KCR er een verplichting van 6 vergaderingen per schooljaar is vastgesteld. Wij hebben 
er 5 staan dit jaar, is er iemand naar KCR In Verwondering geweest of moeten wij een 6e vergadering 
inplannen om aan deze eis te voldoen? Natasja is aanwezig geweest bij KCR In Verwondering dus een 6e 
vergadering is nu niet nodig. Kim stelt voor volgend jaar wel 6 vergaderingen in te plannen om hieraan te 
voldoen, Arco bekrachtigt dit voorstel en de rest stemt ermee in. 

Lucinda geeft aan dat de georganiseerde uitjes, (disco, voetbaltoernooi, projecten) een positief effect 
hebben op de groepsdynamiek. Er wordt op een hele fijne en leuke manier met elkaar omgegaan. Ze 
benoemt ook dat hierbij de hulp van de ouders belangrijk is. 

Natasja is naar KCR In Verwondering geweest waar het voornamelijk ging over inclusief onderwijs. Kim 
komt nog even terug op de aanwezigheid van de KCR, ze stelt voor om dit soort onderwerpen via de app 
te bespreken, aanwezigheid door te nemen en er meer gezamenlijk naartoe te gaan. Iedereen kan zich 
hierin vinden. 

Lesley geeft aan dat de opkomst bij de afsluiting van de projectweek erg hoog was. Er waren volle 
klassen met ouders, opa’s en oma’s. Dit was erg leuk was om te zien.  

Femke benoemt dat ouders het lastig vinden dat de eindgesprekken facultatief zijn en het op voorhand 
benoemen van de onderwerpen zorgt voor een hogere drempel. De meeste ouders willen gewoon even 
horen hoe het met de kinderen gaat, maar plannen dan geen gesprek in omdat er niets speciaals is om te 
bespreken. Lucinda geeft aan dat er ook ouders zijn die hebben aangegeven niets bijzonders te willen 
bespreken, maar wel even contact willen. Hubrecht benoemt dat er wellicht nagedacht kan worden over 
een werkwijze waarop de gesprekken minder noodzakelijk zijn voor ouders. Blijkbaar hebben veel ouders 
alsnog de behoefte aan een afrondend gesprek aan het einde van het jaar. 



Arco benoemt dat bij het kennismakingsgesprek in het begin van het jaar gevraagd moet worden aan de 
ouders aan door de leerkracht hoe ze komend jaar contact willen hebben. Dit gebeurt nog niet altijd even 
goed en hij neemt dit punt dan ook weer mee naar het volgende schooljaar.  

3. Stand van zaken nieuwe ontwikkelconcept 
De laatste studiedag bevatte de opdracht om met elkaar tot een nieuw schoolconcept te komen met als 
eindproduct een schoolgids over de ideale schooldag. Ditzelfde is ook door de kinderen gedaan. Bij de 
kinderen kwam naar voren dat ze veel waarde hechten aan de afwisseling tussen inspanning en 
ontspanning. Dit is een punt dat ook bij de leerkrachten regelmatig terugkomt. Op dit moment wordt er een 
financieel plan gemaakt voor het nieuwe ontwikkelconcept.  
Tijdens de studiedag op 22 mei wordt dit weer verder ontwikkeld. Het project “Droomschool” wordt op 2 
juni door de leerlingen gepresenteerd aan de ouders en hiermee wordt dit project voor nu afgesloten 
omdat het anders te lang duurt voor leerlingen. 

4. BRIN-nummer 
Het Akkoord hangt momenteel onder De Meander als het gaat om het BRIN-nummer. Het Akkoord heeft 
geen eigen BRIN-nummer en wordt daarom gebruikt om andere, kleinere scholen, te helpen om 
bestaansrecht te behouden. Echter werkt het deze keer met De Meander niet prettig samen. Hier zijn 
verschillende oorzaken voor, maar het helpt niet dat de scholen in 2 verschillende gemeenten staan. 
Daarnaast wijkt de werkwijze ook teveel af om deze samenwerking door te zetten.  
Het Akkoord wil z.s.m. onder de Impuls gehangen worden in plaats van onder De Meander en het liefst 
per 1 augustus 2025. Kim stelt de vraag of we in de komende jaren nogmaals z’n verzoek kunnen krijgen, 
omdat Het Akkoord steeds “gebruikt” wordt om kleine scholen in bestaansrecht te laten behouden i.v.m. 
het ontbreken van een eigen BRIN-nummer. Arco bevestigt dat dit de laatste keer is, het is een 
administratieve last die Het Akkoord niet ieder jaar of om het jaar wil dragen met elkaar. Het heeft voor de 
medewerkers ook enige impact rondom bijvoorbeeld ICT.  

De KCR gaat akkoord met de BRIN wijziging en de “omhanging” naar de Impuls. 

5. Website update 
De nieuwe website is ver in ontwikkeling en de verwachting is dat deze eind mei, begin juni live gaat. 

6. Notulen 3e KCR 
Kim had hier een vraag over, zie Input KCR leden. Verder geen opmerkingen. 

7. Achterbanverslag PIT-raadvergadering van 20 maart 2025 
Ter kennisgeving gedeeld. 

8. Afsluiting 
Hubrecht sluit de vergadering en dankt ieder voor zijn komst. 
De volgende vergadering staat gepland op dinsdag 24 juni. 

Vergaderdata 2024-2025 
Dinsdag 03-09-2024 
Dinsdag 05-11-2024 
Dinsdag 11-02-2025 
Dinsdag 15-04-2025 
Dinsdag 24-06-2025


